
Beklagelse. 
 

Jeg vil gerne benytte lejligheden til at beklage min yderst uheldige måde at inddrage Farideh Azadi 

på i foreningens arbejde. 

 

Jeg indser klart nu (men gjorde det altså ikke på årets generalforsamling 20/5 2007), at mit forslag 

om at indstillle Farideh som kanditat til revisorjobbet kunne tolkes som kritik af kassereren, Steen 

Arne og/eller af revisoren, Ritta Hauerberg. Jeg vil gerne slå fast, at mit forslag ikke var ment som 

en kritik af ovenstående personer. Jeg mener bestemt heller ikke at regnskaberne er forkerte eller 

fejlbehæftede. Mit forslag drejede sig overhovedet ikke om regnskaberne. 

 

Jeg handlede som jeg gjorde, fordi jeg var tilfreds med i generalforsamlingens pause at have fået 

Farideh’s accept af, at vi ville kunne inddrage hende i foreningens arbejde. At foreslå hende til 

revisor var naturligvis en forhastet, uovervejet og uheldig disposition fra min side. 

 

Jeg beklager hermed hændelsesforløbet over for de berørte personer, som begge har modtaget min 

uforbeholdne undskyldning. 

 

Jeg håber, at I alle vil tage godt imod Farideh, som bestemt heller ikke kan være tjent med dagens 

forløb, - specielt ikke efter at hun lige havde tilkendegivet sin gode vilje til at gøre en indsats for 

grundejerforeningen. 

 

Jan Egdø 

Fyrrelunden 16 

23/5 2007 

 

 


